

《单词百科:asperities是什么意思?asperities怎么发音?asperities的解释和用法》

英语单词asperities是什么意思?asperities怎么读?asperities怎么发音?简答网为您整理了asperities的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



asperities怎么读

asperities的读音:[æs'per ɪ t ɪ z]

asperities的意思

1、n.粗暴(asperity的名词复数);(表面的)粗糙;(环境的)艰苦;严寒的天气;

asperities的相关词组

1、tape asperity 磁带不平度;

asperities的双语例句

1、Agglomerates of delusterant particles located near the surface of sythetic fibers cause asperities.

消光剂颗粒集结在合成纤维表面附近,导致表面粗糙.

2、If the gouge layer is thin, contact between asperities on the rock surfaces can occur.

如果充填物层很薄,两个岩石表面上的凸起物就有可能互相接触.

3、The rough of the joint suface is modeled as a series of irregular shaped, triangular asperities.

典型节理面的粗糙形貌可以模拟为一系列非规则的、齿形凸台形貌.

4、Influences of the cavitations between the asperities on roughness surfaces on flow factors were investigated.

研究了粗糙表面上微凸体间气穴对用于混合润滑分析的流量因子的影响.

5、Effects of barriers and asperities on seismic moment

障碍体和凹凸体对地震矩的影响

6、Undoubtedly, these asperities will have remarkable influence on surface friction and subsurface stress of the contact area.

齿面粗糙峰的存在无疑会对齿面摩擦力和轮齿接触区次表面应力分布产生重大影响。

7、The size of the peaks, or asperities, depends on the material and the method of surface finishing.

峰或突起的大小与材料和表面抛光方法有关。

8、Load Capacity of Asperities for Piston Ring-Cylinder Liner in Internal Combustion Engine at Running-in Stage

内燃机缸套-活塞环磨合过程中微凸体承载研究

9、Propagation of an aseismic dislocation through asperities with smooth borders

穿过具有平滑边界凹凸体的无震位错的传播

10、Study on the characteristics of rock failure strain and acoustic emission field for two

parallelling faults with the same slip direction including asperities

含障碍体滑动方向相同平行断层失稳破坏应变场、声发射分布特征的研究

11、Far-field body-wave radiation of the fault which contains asperities

含粗糙面断层的远场体波辐射

12、Earthquake doublet in Kagoshima, Japan: rupture of asperities in a stress shadow

日本鹿儿岛的地震对：应力影区中的凹凸体破裂

13、The larger the surface roughness and the sharper the asperities, the greater the asperity contact load.

表面越粗糙、表面凸峰越尖锐，微峰接触载荷则越大。

14、She was oppressed by an abiding sense for the asperities and inequalities of society.

她深受压抑，长期因社会的冷酷和不公深受困扰。

15、The influence of density distribution and height of the asperities on nonlocal friction is also studied here. A experimental system for friction test is designed.

分析了微凸体分布密度不同、微凸体高度不同时，非局部摩擦的影响变化规律。

16、Based on the interaction of asperities and upper-bound approach a mathematical model for simulation of friction phenomenon between dies and workpiece was proposed.

本文中以刚性微凸体与可变形微凸体的相互作用模拟金属压力加工过程中模具与工件之间的摩擦过程，并用上限法分析所提出的模型。

17、The relationship between sliding friction force and contacting condition of rough surfaces was developed according to kinematics and dynamics analysis of two contacting asperities.

从一对微凸体的接触力学和运动学分析出发，建立了非流体动力润滑条件下粗糙表面滑动摩擦阻力与粗糙表面接触状态间的关系。

18、The highest temperature of asperities is much higher than that of worn plane, which is one of the main factors in leading to stress graphitization on worn surface.

摩擦过程中粗糙表面微凸体的最高温度远大于摩擦平面，瞬时的高温和摩擦剪切力的

作用使微凸体被应力石墨化。

以上是简答网为您整理的asperities怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于asperities

的用法、asperities的释义、a

sperities的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/asperities>

